
  Protokoll fört vid styrelsemöte med IF Murgrönan 

  tisdagen den 1 november 2022 på Suderviljan  

  Klintehamn. 

  Protokoll nr 7, 2022 

 

Närvarande: Stefan Bodin, Einar Jakobsson, Gunvor Malmros, Agneta Falk, Åke Jakobsson, 

Petra Jakobsson, Signhild Fredin, Carl-Herman Cederlund. 

Ej närvarande: Barbro Nilsson, Johnny Lundin 

§ 84 Mötets öppnande 

 Ordföranden hälsade välkommen och öppnade mötet. 

§ 85 Protokolljusterare 

 Till protokolljusterare valdes Carl-Herman Cederlund 

§ 86 Föregående protokoll 

 Protokollet från 20 september lästes upp och godkändes. 

§ 87 Inkomna skrivelser 

 Hemsebadet stängt 

 Hemsebadet håller stängt 7-21 november på grund av service. 

Anteckningar från träningslägret 

Styrelsens träningsläger hölls på Hotell Dalhem 28-29 oktober och leddes av  

Jan Christoffersson och Mikael Persson från RF- SISU Gotland. Micke anteck-

nade och har nu skickat ut dessa anteckningar till oss, så att vi kan fortsätta 

processarbetet. 

§ 88 Utgående skrivelser 

 Lagbocciaserien 2022-2023 

 Lagen och lottning av gruppspelen samt datum för gruppspelen har skickats ut 

till alla via Gösta Karlsson. Finns även på hemsidan.  

 Påminnelse om KM 

 En påminnelse om KM i inomhusboccia den 12 november har skickats ut. 

§ 89 Rapporter 

Petra har gjort en Facebooksida för IF Murgrönan. 

 Åke berättade att Hemsehallen haft oinbjudna gäster som kört elscooter inom-

hus. Klintehallen har haft besök av äggkastare. 

 Sykällingarna träffades hos Lisbeth Fredin på Åvallegården samma dag som 

sammanträdet. Lisbeth fick då besök av Einar som överräckte en blombukett 

och choklad till Lisbeth.  



 Evert uppvaktades på sin 89-årsdag med lunch på Hamnfiket i Klintehamn.  

§ 90 Ekonomi 

 Pg 163 436 kr 

Bg 253 147 kr 

Klinte marknad    11 726 kr 

Pennybridge          1 300 kr 

Utgifter: 

Swish  374 kr 

Licenser  3500 kr  

Världens Barn   2 000 kr 

50-årsjubileet   13 868 kr 

 Beslöts att Einar köper blommor till Barbro Nilsson som är sjuk och inte orkar 

delta i våra möten. 

§ 91 Kommande tävlingar 

 KM i boccia inomhus – individuellt 

Lördag 12 november 2022 i Klintehallen. Start kl. 09.00 

 Lagbocciaserien 2022-2023 

13 lag är anmälda och 6 omgångar spelas hösten 2022. 

Första omgången i gruppspelet spelas 15 november. Lagen och spelomgång-

arna har skickats ut via Gösta Karlsson och de finns utlagda på hemsidan. Spe-

las i Södervärnshallen Visby. 

 DM i inomhusboccia  

DM i inomhusboccia spelas i Klintehallen 21 – 22 januari 2023.  

21/1 – individuellt 

22/1 – lag 

Sekreteraren skickar inbjudan.  

§ 92 Genomförda tävlingar 

 KM i boccia – lag, inomhus 

KM i inomhusboccia – lag  anordnades i Hemse 1 oktober 2022.  

 Resultat: 

1. Andreas Stendahl, Johnny Lundin, Asta Jakobsson 

2. Klas-Göran Jakobsson, Annika Franzén, Ivan Jakobsson 

3. Petra Jakobsson, Evert Larsson, Åke Jakobsson 

4. Bengt Fredin, Glenn Axell, Eva Gustafsson 

5. Agneta Falk, Stina Larsson, Felicia Hjorter 

6. Carl-Herman Cederlund, Roland Johansson, Ebba ? 

§ 93 Processarbete 

För att inte resultaten från vårt träningsläger skall ramla bort alltför snabbt bör 



vi friska upp dem en stund varje styrelsemöte. (tycker sekreteraren). Den här 

kvällen gick vi igenom checklistan för styrelsemöten. Vi fick många ja på listan 

men också några nej. Bl.a. måste vi bli bättre på att involvera valberedningen i 

vårt arbete. Två i valberedningen deltog i träningslägret och där diskuterades 

utbildningar för valberedningar, kanske tillsammans med andra föreningar. Där 

kan vi få hjälp av RF-SISU. Micke har erbjudit sig att fortsätta processa med oss, 

det tackar vi inte nej till, men vi avvaktar till 2023.  

  Einar ser till att Glenn, Barbro och Johnny får protokoll och Bengt lämnar till 

Asta.  

§ 94 Övriga frågor 

 Trivselkväll med ukrainare. 

Ett förslag som kom fram på träningslägret. Vi beslutade att bjuda in ukrai-

narna som bor i Klinte till en träningskväll i Klintehallen. Det blir 21 november 

18.30. Det blir uppvisning och prova på, samt varm korv med bröd och dryck. 

Stefan handlar. Einar undersöker var vi kan koka korv. Sekreteraren gör en in-

bjudan som Åke skall försöka få översatt till ukrainska av en lärare på skolan i 

Hemse.  

 Vi har också planer på att tillsammans med andra föreningar i Klinte anordna 

en julfest tillsammans med ukrainarna senare i höst.  

 Julbord 

Det blir julbord söndagen 11 december kl. 13.00 på Rondo i Klintehamn. Julbor-

det ordnas av Kerstin på Kattlunds, som hon visserligen har lämnat, men hon 

har en egen matvagn i Hemse. 

I första hand inbjuds styrelsen, valberedningen och ”sykällingarna”.  

 Avbokning av hallarna 

Vi beslutade att avboka alla hallar 14/12 – 8/1.  

§ 95 Nästa möte och avslutning 

Nästa möte 15 december kl. 18.30 på Suderviljan. 

Agneta är kaffefixare. 

Ordföranden avslutade mötet och sen bjöd Einar på kaffe och bullar. 

 

 

………………………………………….            …………………………………………..    …………………………………………. 

Gunvor Malmros               Stefan Bodin                       Carl-Herman Cederlund 

Sekreterare                Ordförande                        Justerare 

 



 

 

 

  

  

 

 

 

 

     

 

  

 

 

 

 

 

 


